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        Komorniki, 9 lutego 2022 r.  

 

Protokół ze zdalnego spotkania Rady Rodziców SP nr 1 w Komornikach  
z 8 lutego 2022r. 

 

Agenda spotkania 

1. Nauka zdalna oraz aktualna sytuacja związana z pandemią SARS-COV-2. 

2. Instrukcja postępowania w przypadku wystąpienia zakażenia SARS-COV-2 
(przypomnienie). 

3. Plan godzin na rok szkolny 2022/2023. 

4. Wakaty nauczycielskie w szkole. 

5. Zajęcia dodatkowe szkolne i prowadzone przez firmy zewnętrzne.  

6. Nowe programy w szkole. 

7. Harmonogram II semestru. 

8. „Domowy Obiadek”. 

9. Bezpieczeństwo dzieci podczas nauczania zdalnego. 

10. Wpłaty na RR w roku szkolnym 2020/2021, kwestie rozliczeń i zwrotów. 

11. Wolne głosy i wnioski. 

 

Zebranie otworzyła Przewodnicząca RR Paulina Chołdrych.  

Obecność członków RR ustalono na podstawie listy obecności w aplikacji MS Teams (lista 
obecności nie podlega publikacji na stronie internetowej szkoły; dostępna jest  
w dokumentacji RR). 

Ad. 1 i 2 

Dyrekcja przypomniała zasady postępowania w przypadku potwierdzenia zakażenia u 
dziecka: 

• kontakt z wychowawcą, 

• informacja pisemna od rodzica do dyrektora (poprzez dziennik Librus), 

• dyrektor kontaktuje się z Sanepidem/podaje klasy, imienne dane uczniów i inne 
osoby, które zetknęły się z chorym (Dyrektor szkoły ma obowiązek zgłosić  
do Sanepidu) wszystkich uczniów ,którzy mieli kontakt z uczniem lub 
nauczycielem u którego potwierdzono Covid. 

• dalsze działania podejmuje Sanepid, który kontaktuje się telefonicznie, sms  
z każdym zgłoszonym,  

• to Sanepid (a nie szkoła) nakłada kwarantannę i ustala jej czas trwania 

Wszelkie aktualne informacje w ww. zakresie dostępne są na stronie: 
https://www.gov.pl/web/koronawirus/informacje-dla-rodzicow 
 
W razie pytań i wątpliwości   Dyrekcja prosi o kontaktowanie sięz infolinią Centrum 
Kontaktu Covid 19 pod nr telefonu:  +48 22 25 00 115.Infolinia jest czynna całodobowo.  

Obecnie na kwarantannie  są 4 klasy.  

https://www.gov.pl/web/koronawirus/informacje-dla-rodzicow
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Ad. 3 i 4 

Na dzień dzisiejszy Dyrekcja nie ma informacji dotyczących zmian w arkuszu godzin  

(tj. w kwestii języka niemieckiego oraz istniejącej aktualnie w klasach IV dodatkowej 

godziny j.polskiego/matematyki). Dopiero planowane jest spotkanie dyrektorów szkół  

z organem prowadzącym.  

Obecne wakaty nauczycielskie uzupełniane są zastępstwami doraźnymi. Od marca 

rozpoczyna się ruch służbowy. W tym czasie nauczyciele deklarują ewentualne zmiany  

w zatrudnieniu. 

Ad. 5 

Dyrekcja przedstawiła obowiązujące w szkole zasady dotyczące działań firm zewnętrznych 
oferujących zajęcia pozalekcyjne dla dzieci poza terenem szkoły:  

• firmy zewnętrzne na terenie szkoły pracują w reżimie sanitarnym, 

• firma Bystrzak- dzieci nie wracają po zajęciach do świetlicy szkolnej 

• Właściciel Firmy Kidschool jest umówiony na rozmowę z Dyrekcją w dniu 9.02 b.r.  
w celu ustalenia wspólnych zasad odbioru dzieci ze świetlicy (1 grupa II zmiana). 

 

Ad. 6 

Szkoła przystąpiła do programu Laboratorium Przyszłości, w ramach którego otrzymała już 
część sprzętu. 

Szkoła przystąpiła  również do programu „Różowa skrzyneczka”. W szkole pojawią się dwie 
„Różowe skrzyneczki” wypełnione środkami higienicznymi dla dziewcząt. Celem tej 
inicjatywy jest zapewnienie szerokiego dostępu do bezpłatnych środków higienicznych  
w przestrzeni publicznej. 

Ad. 7 

Dyrektor A. Włodarczak przedstawiła wstępny terminarz II semestru, w tym terminy 
spotkań z rodzicami, drzwi otwartych, rekolekcji oraz egzaminów klas 8. Z uwagi  
na zaplanowaną Radę Pedagogiczną, ostateczny harmonogram zostanie opublikowany  
na stronie szkoły po 14 lutego.  

Ad. 8  

A. Włodarczak poinformowała, że podczas spotkania Dyrekcji Szkoły z Dyrektorem 
Generalnym Secret Garden Łukaszem Pellowskim w dniu 10.12.2021 ustalono następujące 
kwestie: 

• estetyka i gramatura podawanych potraw - jest poprawa od ostatniego zgłoszenia  
w październiku, ale jeszcze można wiele kwestii poprawić, 

• iIlość podawanych produktów wymaga ciągłego nadzoru, 

• zmiany w menu - powinny być wprowadzane na bieżąco w aplikacji, 

• należy kontrolować ilość odpadów, 

• temperatura serwowanych potraw - do sprawdzenia szczególnie popołudniu, 

• warto kontynuować możliwość wyboru dania głównego 

• płatne podwieczorki - wprowadzone zostaną od stycznia 2022,  

• raz na kwartał zostanie zorganizowany konkurs,  

• zakładka na stronie www szkoły - wymaga ciągłej aktualizacji, 

• dania na wynos - wprowadzone zostaną opakowania trój- lub dwudzielne w 
zależności od potrzeb, 

https://kidschool.pl/
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• obiady dostarczane są do szkoły zgodnie z warunkami umowy, 

• obsługa na stołówce jest zgodna z warunkami umowy,  

• posiłki są dostarczane do szkoły również w dni wolne od zajęć dydaktycznych dla 
oddziału przedszkolnego. 

Weryfikacja zmian zostanie dokonana po 4 tygodniach pracy stacjonarnej całej szkoły. 

 

Ad. 9 

Dyrekcja prosi rodziców o założenie programów blokujących, monitorujących aktywności 
dziecka na urządzeniach z dostępem do Internetu.  

Dyrekcja odesłała również do następujących linków: 

https://www.gov.pl/web/edukacja-i-nauka/cyberprzemoc--poradnik-dla-rodzicow  

https://ose.gov.pl/mochrona  

Ad. 10 

Paulina Chołdrych poinformowała, że tabele dotyczące wpłat na RR i rozliczeń za ten  
i poprzedni rok szkolny zostaną przesłane mailem do członków RR oraz poprosiła  
o złoszenie ewentualnych niezgodności. Zwroty zostaną przekazane do klas  
za pośrednictwem wychowawców.  

 

Ad.11 

Wolne głosy: 

1. Prośba o uściślenie kwestii dostępności środków higienicznych dla dziewcząt oraz  
o rozważenie kwestii skrzyneczki menstruacyjnej jako narzędzia edukacyjnego  
i uświadamiającego.  

H. Drapiewska: Są one dostępne w sekretariacie, w gabinecie pielęgniarki,  
u nauczycieli w-f i w portierniach. Dziewczęta mają wiedzę gdzie są te środki  
i o nie proszą. Zapewnienie tych środków w toaletach może być kłopotliwe, jest 
obawa, że zostaną one wykorzystane nie do tego celu, do którego są przeznaczone. 
Temat ten zostanie przedyskutowany z dziewczętami z samorządu szkolnego.   

2. Czy jest możliwa zmiana tury obiadowej dla klas, które kończą lekcje przed godziną 
12.00 i w tej chwili mają obiad dopiero ok. 14.00 ?  

Dyrektor A. Włodarczak wyjaśniła, że są aktualnie wolne miejsca na turze obiadowej  
o 12.40 i można złożyć indywidualne wnioski o zmianę tury obiadowej. Ustalono,  
że zebrane zostaną dane dotyczące liczby osób ewentualnie zainteresowanych 
dodatkową turą obiadową około godziny 11.40. Dane te zostaną przekazane przez 
przedstawicieli RR do Dyrektor A. Włodarczak. 

3. Prośba o rozszerzenie i wyjaśnienie kwestii zajęć poza szkołą i powrotu do świetlicy  
po nich, bo z rozeznania obostrzeń w innych szkołach naszej gminy wynika, że nie ma 
w nich zakazu powrotu dzieci z zajęć pozaszkolnych do świetlicy.  

A. Włodarczak: Zasada tzw. „biletu w jedną stronę” obowiązywała również przed 
pandemią i podyktowana jest całą logistyką działania świetlic, ich dużym obłożeniem 
oraz czasem pracy nauczycieli. 

4. Czy te dodatkowe godziny j. polskiego i matematyki w klasach IV są  zajęciami z puli 
MEN? 

https://www.gov.pl/web/edukacja-i-nauka/cyberprzemoc--poradnik-dla-rodzicow
https://ose.gov.pl/mochrona
https://ose.gov.pl/mochrona
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A. Włodarczak: Nie, zajęcia ministerialne odbywały sie tylko jesienią przez około 3 
miesiące, miały na celu nadrobienie zaległości po pandemii. Było bardzo małe 
zainteresowanie tymi zajęciami.  

5. Czy szkoła dysponuje adrenaliną na wypadek wstrząsu ?  

A. Włodarczak: Jeśli jest taka sytuacja, że potencjalne zagrożenie jest znane,  
to rodzic przekazuje szkole lek  z odpowiednimi informacjami. 

6. Prośba o wyjaśnienie sytuacji kwarantanny w klasach, w których zdecydowana 
większość dzieci jest zaszczepiona. Istnieje problem dla rodziców dzieci 
zaszczepionych, którzy nie mogą w tej sytuacji skorzystać z opieki na dziecko. Szkoła 
nie gromadzi co prawda danych o szczepieniach dzieci, ale rodzice mogą złożyć 
dobrowolne oświadczenie w tym zakresie. 

A. Włodarczak: Wg MEN aktualnie na terenie szkoły mogą uczyć się jedynie uczniowe 
klas 5-8 z deficytami. Szkoła nie ma możliwości zweryfikowania paszportów 
covidowych. 

H. Drapiewska: Nie ma technicznej możliwości, żeby dziecko nieobecne z powodu 
choroby uczestniczyło zdalnie w lekcji prowadzonej w klase tego dziecka stacjonarnie 
w szkole.  

7. Gdzie został zamontowany defibrylator? 

A. Włodarczak: Na parterze, obok gabinetu pielęgniarki. 

8. Czy MEN pytał szkołę o sposób wykorzystania tzw. „godzin czarnkowych” 

A. Włodarczak: MEN ma wiedzę o wykorzystaniu tych godzin, bo szkoła musiała się 
szczegółowo z tych zajęć rozliczyć, była to podstawa do wypłaty wynagrodzenia. Na 
drugie półrocze nie było zapytania z MEN, czy takie zajęcia są potrzebne.  

 

Paulina Chołdrych poinformowała, że wpłynęło zapytanie jednego z rodziców, czy w związu 
z nauczaniem zdalnym, możliwa jest zmiana godzin kursowania tzw. autobusu szkolnego. 
Przewodniczaca RR wyjaśniła, że godziny kursowania autobusu są skorelowane z SP2,  
a jakakolwiek zmiana w tym zakresie jest skomplikowanym procesem logistycznym, 
dlatego z uwagi na niepewność co do czasu trwania nauki zdalnej, w tej chwili nie będzie 
wniosku do PUK o zmianę godzin kursowania autobusu.  

 

Paulina Chołdrych podziękowała członkom RR za udział i  zamknęła spotkanie.  

  

 Agnieszka Ciucias                     Paulina Chołdrych 

        Protokolant                                Przewodnicząca Rady Rodziców 


